

(主要动词用红色，宾语用蓝色。表示转折、语气、强调、顺序等助词用紫色。一部分从句从略)

² I **urge**... and I **urge** ... to **live** in harmony in the Lord.

³ **Indeed**, I **ask** you also to **help** these women who..., together with ...

⁴ **Rejoice** in the Lord always...

⁵ **Let** your gentle *spirit* be known to all men. (The Lord is **near**???)

⁶ **Be** anxious for nothing,

but **let** your requests be made known to God. ⁷

And the peace of God, will guard your hearts and your minds in Christ Jesus.

⁸ **Finally**, brethren, whatever... **dwell on these things**. ⁹ The things ..., **practice these things**,
and the God of peace will be with you.

¹⁰ **But** I **rejoiced** in the Lord greatly, **that** now at last you have revived your concern for me;
indeed, you were concerned *before*, but you lacked opportunity. ¹¹

Not that I speak **from** want, for ...

¹⁵ You yourselves also know, that ...

¹⁷ Not that I seek the gift itself, but I seek for the **profit**

¹⁸ But I have received everything in full and have an abundance; I am **amply**
supplied, having received from Epaphroditus **what** you have sent, **a** fragrant aroma, an
acceptable sacrifice, well-pleasing to God.

¹⁹ And my God will supply **all** your needs according to His riches in glory in Christ
Jesus.

²⁰ **Now** to our God and Father **be the glory** **forever and ever**. Amen.

²¹ **Greet** every **saint** in Christ Jesus...

²³ ^{7/16/17} The grace of the Lord Jesus Christ be with your spirit.

4:2-9

- 在主里同心(1:27; 2:2; 3:16)
 - Live in harmony in the Lord
 - Areas of agreement vs. areas of disagreement
 - 别人的帮助
 - Rejoice in the Lord
 - 在各种情况, esp. age of disagreement/tension
 - Gentle spirit or sweet reasonableness
 - In the context of gospel (帮助我们生活的每一个方面与福音接起来)
 - Pray, 心思意念的战场
 - 为主: 少一事不如多一事

4:10-23

- 我靠主大大地喜乐
- 我无论在什么景况都可以知足
- **Giver and receiver, who is blessed?**
- 一个常被纪念的教会，更仔细明白保罗与腓立比教会的互动（包括现在保罗在监狱里）
- 我们 / 我们教会当如何改变

腓立比书: 下两周的作业

- 继续读腓立比书多遍
- 在周六7/22 交：
 - 把从各个部分得出的洞见总结成一系列
 - 根据这些总结，祷告寻求，在一个具体的方面得出应用的想法和计划；
 - 如果需要，根据过去的讨论把分段和大意有重新的调整
- 在周日7/23：一起讨论得出的洞见和具体应用的计划，并一起祷告，求神赐恩典来执行；
- 在周六7/29 交：
 - 继续寻求，看神是否把更多的洞见赐给我们
 - 继续祷告寻求，在一个具体的方面得出应用的想法和计划；
- 在周日7/30：一起讨论具体应用的计划，并一起祷告，求神赐恩典来执行；